

PIERRE TROTTIER

Mr. Trottier, who was born in Montreal, Quebec, on March 21, 1925, was educated at the Collège Jean-de-Brébeuf (B.A.) and at the University of Montréal (L.L.B.). He was admitted to the Quebec Bar in 1946 and until 1949 worked for the Chamber of Commerce of the District of Montreal.

Mr. Trottier joined the Department of External Affairs in 1949 and was seconded to the Office of the Prime Minister from 1949 to 1951. He served at Canadian diplomatic missions in Moscow from 1951 to 1954, in Djakarta from 1956 to 1957 and in London from 1957 to 1961. From 1964 to 1968 he served at our Embassy in Paris and then Mr. Trottier studied at the Harvard University Centre for International Affairs in 1968-69. In 1970, he assumed his present position at the Canadian mission in Moscow.

Mr. Trottier is married and has three children.

PIERRE TROTTIER

M. Trottier, qui est né à Montréal (Québec) le 21 mars 1925, a fait ses études au Collège Jean-de-Brébeuf (B.A.) et à l'Université de Montréal (L.L.B.). Il a été reçu au Barreau du Québec en 1946 et a travaillé jusqu'en 1949 pour la Chambre de Commerce du District de Montréal.

M. Trottier est entré au Ministère des Affaires extérieures en 1949 et fut détaché auprès du Cabinet du Premier Ministre de 1949 à 1951. Il fut affecté aux missions diplomatiques du Canada à Moscou de 1951 à 1954, à Djakarta de 1956 à 1957 et à Londres de 1957 à 1961. De 1964 à 1968 il fut affecté à notre ambassade à Paris et ensuite M. Trottier fit des études au Centre des affaires Internationales de l'Université Harvard en 1968-69. En 1970, il a assumé ses fonctions actuelles à la mission du Canada à Moscou.

M. Trottier est marié et père de trois enfants.

RECEIVED
1970
MAY 11 10 11 AM
OTTAWA